

Date: 14 August 2025 مناسطس ٢٠٢٥ التاريخ:14 أغسطس ٢٠٢٥

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Copy: Securities and Commodities Authority** 

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of the date and agenda to the meeting of the Board of Directors of E7 Group PJSC

الموضوع: <u>إخطار بتاريخ وجدول أعمال اجتماع مجلس إدارة شركة</u> مجموعة إي ٧

Notice is hereby given that the Board of Directors of E7 Group PJSC will hold its meeting on Tuesday, 19 August 2025 at 4 p.m in Abu Dhabi, to consider and review the following:

نحيطكم علما بأن مجلس إدارة شركة مجموعة إي ٧ سوف يعقد اجتماعا له في تمام الساعة الرابعة يوم الثلاثاء الموافق ١٩ اغسطس ٢٠٢٥، في أبوظبي، وذلك لمناقشة البنود التالية:

- 1. Adopt the necessary resolutions to implement the resolutions of the General Assembly of the Company adopted at its meeting held on 19 August 2025.
- اتخاذ القرارات اللازمة لتنفيذ قرارات الجمعية العمومية للشركة المتخذة في اجتماعها بتاريخ ۱۹ اغسطس ۲۰۲۵.

2. Other general business matters.

٢. مسائل عامة متعلقة بأعمال الشركة.

Yours faithfully,

سكرتير مجلس الإدارة كلينتون جينتي نوت Clinton Genty-Nott Board Secretary وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،